



August 15, 2016

TESLA 充電系統將成為美國豪宅基本設備!?



目前Tesla的電能車雖然還未真正普及。不過在豪宅項目發展商眼中，就認為Tesla 將會是未來的趨勢，現在不少豪宅的項目裡面，都會加入Tesla的充電裝置作為基本設備...

西班牙建築師Ricardo Bofill 負責的一個地產項目，美國邁阿密海灘的3900 Alton，就為住客提供了多部Tesla的充電裝置，更有一部專用來接送住客往返海灘俱樂部的Tesla S系房車。Ricardo Bofill 表示，Tesla 的電動車，越來越受到豪宅買家的歡迎，很多人，特別是年輕一代的高收入人士對於傳統名車的追求沒有以往的熱切，而Tesla 電動車的出現，正好迎合這一批年輕時尚的買家的需要。

另外據 Bloomberg New Energy Finance (彭博新能源財經) 的分析表示，電能汽車電池的價格將會大幅降價，預計電能汽車的售價將會下調，甚至比傳統燃油汽車更便宜，這個將會直接衝擊全球汽車市場。市場估計到了2040年全球電動汽車的數量將會有4100萬[部，比率將會有超過35%

資料來源：mansionsglobal

<https://www.pcmarket.com.hk/2016/08/15/tesla-%E5%85%85%E9%9B%BB%E7%B3%BB%E7%B5%B1%E5%B0%87%E6%88%90%E7%82%BA%E7%BE%8E%E5%9C%8B%E8%B1%AA%E5%AE%85%E5%9F%BA%E6%9C%AC%E8%A8%AD%E5%82%99/>



美國豪宅項目將加入Tesla 充電作為基本配備 70D. 藍色為 90D。

ENGLISH TRANSLATION:

TESLA CHARGING SYSTEM WILL BECOME THE BASIC EQUIPMENT OF LUXURY!?

Currently Tesla power car although not yet truly universal. But in the eyes of luxury project developers, they think Tesla will be the future trend, and now a lot of luxury items which will join the Tesla charging device as a basic equipment ...

Spanish architect Ricardo Bofill is responsible for a real estate project, 3900 Alton Miami Beach, it offers guests a charging means more than Tesla, more a dedicated shuttle guests to and from the beach club Tesla S line RV. Ricardo Bofill represents, Tesla's electric cars, more and more luxury buyers welcome, a lot of people, especially the younger generation of high-income earners no previous fervent pursuit of conventional cars, while Tesla emergence of electric vehicles, just to meet this a group of young fashion buyers needs.

In addition, according to Bloomberg New Energy Finance (Bloomberg New Energy Finance) analysis indicated that the power of the car battery prices will significantly lower prices, is expected to power the car's price will be reduced, and even more expensive than traditional fuel vehicles, this will have a direct impact on the global automotive market. Market estimates the 2040 global number of electric vehicles will have 41 million [unit, the ratio will be more than 35%

Source: mansionglobal

<https://www.pcmarket.com.hk/2016/08/15/tesla-%E5%85%85%E9%9B%BB%E7%B3%BB%E7%B5%B1%E5%B0%87%E6%88%90%E7%82%BA%E7%BE%8E%E5%9C%8B%E8%B1%AA%E5%AE%85%E5%9F%BA%E6%9C%AC%E8%A8%AD%E5%82%99/>